
ZÁPIS Z 1. ČLENSKÉ SCHŮZE SPOLKU PRO OBNOVU PODLESÍ 

konané 17. 3. 2023 

 

 

1. Členská schůze ve složení dle prezenční listiny schválila členy výboru dle zakládací listiny 
předseda:   Ladislav Konopka, místopředseda: Alena Strakošová, člen:  Bořek Frenzel (omluven) 

 

2. Členské schůze schválila stanovy spolku dle zakládací listiny 
 

3. Členská schůze schválila přijetí členů spolku: 
Ing. Ladislav Konopka, Alena Strakošová, Bořek Frenzel, Rosťa Haas, Ing, Eva Haasová, Štěpán 

Konopka, Antonín Hanák,  Ing. Pavel Hadraba, Marcela Václavíková, Jiří Marek ml., Jiří Marek st., Olda 

Kodeda, Petra Tomečková, Zdenek Ciemala.  

 

4. Členská schůze odsouhlasila příspěvky do spolku: dobrovolné. Na běžný provoz máme peněz dost. 
  

5. Z diskuze vyplynula tato upřesnění k řízení spolku: 
Členskou schůzi dle stanov svolává výbor. Upřesnění: buď z vlastní iniciativy, nebo na podnět min 3 členů 

spolku. 

Zvolení členové výboru spolku vykonávají svou funkci, dokud nejsou členskou schůzí odvoláni, nebo když 

se vzdají členství ve výboru nebo ve spolku. 

Za Spolek jedná každý člen výboru samostatně, po předchozím projednání s ostatními členy. 

 

6. Předseda spolku členy seznámil s dosavadní činností – Spolek zaregistrován u KS, založen účet, je  složeno 

dostatek prostředků na běžnou činnost spolku. 

Za spolek bude na obci a úřadech jednat Alenka Strakošová, která taky povede účetnictví. 
Začalo se pracovat na rekonstrukci obecní kroniky. A Strakošová zrekonstruuje chronologickou část, s 

OU byla s ní sjednána smlouva na vedení kroniky.  
L. Konopka zpracuje část „Domy a jejich historie“, kde je záměrem do Císařských otisků (mapy z r. cca 

1850) zakreslit všechny dříve i nyní existující domy a popsat jejich historii a historii jejich obyvatel. Budou 

nově nafoceny všechny domy v Podlesí. Vzhledem k velké náročnosti se předpokládá první verze do 31. 

12. 2023. 
 

7.  Z vystoupení členů: 

Olda K: navrhl, že by přispěl Spolku tím, že by vyrobil upomínkový předmět Podlesí (mohl by se prodávat 

v kavárně u Marků). Pokud má někdo návrh, co by na něm mělo být, pošlete Oldovi. 
Pavel H: měla by se znovu oživit myšlenka zkulturnění hřbitova. Projedná Alenka s OU. 
nabídli jakoukoliv pomoc v čemkoliv, co bude potřeba 

Alenka S: navrhuje uspořádat „úklid Podlesí“ ke Dni Země – domluví koordinaci s hájenkou, sdělí pak 

bližší informace. 
Peťa T: zařídit, aby pozdější autobus zastavoval na dolní zastávce. Projedná Alenka s OU. 
Jirka Marek ml. Seznámil s postupem výstavby kavárny a se záměry provozování (rozesláno mailem). 
Navrhuje více informačních tabulí v Podlesí (ke kostelu, obnova té u expenzionu (Kramný) a doplnit další, 

zkuste nějaké návrhy. 

Navrhuje zapojení spolku do výsadby ovocných alejí kolem cest (Konopkovi). Komentář LK: zajíci mi 

ožraly zaškolkované stromky, nevím, kolik jich bude použitelných. 

Navrhuje  zvážit obnovení rozsvěcování Vánoční stromu po adventní čas.  

Pozn. LK:  Jirka přinesl nejvíc návrhů, díky. 
Jirka Marek st. slíbil, že se podívá po historických katastrálních mapách. 
LK: asi bude potřeba nějaká pomoc s dokončením cesty od Osmičky ke Srovnalovi, Bude potřeba nějaký 

materiál na povrchovou dokončovací úpravu. Navrhněte. To, že jsme se takto sešli bylo velmi pozitivně 

přijato, příští setkání by mohlo být v létě venku – prosím o vyjádření. 
Zdenek Ciemala – dodatečně – bylo by dobré dát zrcadlo na odbočku z obecní cesty k Opletalovi – při 

výjezdu od Opletala a při jízdě zespodu po obecní cestě  tam není vidět. Projedná Alenka s OU. 
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